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Møtereferat Studentrådet IE 
 
 
Sted: Gamle elektro, møterom G108 
Tid: 16:15-18:00   
Dato:  14.11.23 
 
Til stede: Helene Randem Lunde (FTV),), Magnus Dag Oseid (FTV), Marte Eriksen 

Hensema (IIKG), Andrea Dammen (IDI), Sofia Serine Mikkelsen (IDIG), Eline Lædre 

(IIKG), Kristoffer Ngai Ulvahaug (IIR), Kjartan Van Dijk Festøy (IES), Per Kvarberg 

(IESG), Johanne Krogholm Sand (IMF), Hanna Vodopec (IDI), Luca Rieger (IEL), 

Matias Sunde Øiesvold (IMF), Eline Lædre (IIKG), Peder Brandstorp Sanden (ITK), 

Maiken Aurora Andersen Gjerdseth (ITK), Tuva Brandsdal Horgen (IIK), Olav 

Andreas Strandjord (ITV IIK)Emil Johnsen (ITK), Hannah Fagerli Ranheim (IEL), 

Helle Nilsen Elvebakk (LTV), Anders Robstad (IDI), Odd Arne Fosse (FTV), Espen 

Aglen (IEL) 

Nye tillitsvalgte: Ingrid Bogen Arenth (FTV), Anam Amer (ITV IDI), Henrik Anker- 

Nilssen (ITV IES), Vilde Fougner (ITV IIK T), Birgitte Jordal (ITV IIK G), Mathea 

Josefine Falkman Swensson (ITV IMF), Olav Magnus Knutsen ( LTV), Jonas Steiro 

Frøiland ( ITV ITK) 

Frafall: Didrik Nohre Lønvik, Mahamed Aseyr Ahmed (IIR), Morten E Althe (STi)  

Møteleder: Odd Arne Fosse 

Referent: Kristin Eggen 
 
Saksliste: 
Innkalling 14.11.23 og møtereferat 17.10.23 ble godkjent i møte. 
 
Runde rundt bordet 
Gjort siden sist 
FTV 

• Valg 

• Fakultetstyremøte 

• IE-utdanning, Rapport KI 

• Ledergruppemøte 
o Presentert velferdsmiddelrapporten 
o Ekstern prosjekt honorar 

• Ålesundtur 



• Arbeidsmiljøundersøkelse 

• Ansettelsesutvalget 
 
IDI: Vært på semestermøte med IDI. Funnet KTV for MTDT 1.kl og MIDT 1.kl. 
Klaget litt på emne-ansvarlige på grunn av krøll med noen eksamensdatoer for 
modulemner på informatikk. Forberedende masteroppgave skippertak. 
 
IES: Møte med Daggy. Åpent kontor. Møte med studieprogramrådet. Møte med KTV-

enes 

Sendt ut en spørreundersøkelse. Blir drept av eksamensperioden. Møte med 

ledelsen. 

For øvrig er det mest interessante som skjer på IES om dagen, at masterprogrammet 
blir lagt opp annerledes framover. De endrer struktur med hovedprofilvalg i slutten av 
2. årskurs isteden for 3. slik det er no. Det er da presentert måter dette kan legges 
opp på av et utvalg som er satt ned. 
 
Fått inn KTV på 1. året BIELSYS. Informert klassen bredt om studentrådet, nettside 
og funksjoner. God og motivert PTV og KTV der nå. Mast på emne-ansvarlig i tid og 
Tatt noen runder på stemninga blant studenter ift. forms undersøkelse. Presentert 
data fra forms og lagt frem tiltak på studieprogramrådsmøte. Kjempet mot 
eksamensperioden. 
 
Gjøvik: Kvalitetsseminar med ledelse og KTV-ene på instituttet, blitt enige om rutiner 
ved overlapp på tillitsvalgte (møte i starten av hvert semester). BRA opplegg, og 
lavterskel for å ta opp saker. Her ble det også diskutert mye om KI/AI, og rapporten 
fra IE. Veldig engasjerte KTV-ere i førsteklasse. «Kaffetorsdag» har vært avholdt, 
greit oppmøte og lett å møte studenter. 
SP - møte hvor lokale saker på Gjøvik har blitt diskutert og tatt opp. 
div: studieprogram-møte, presentert data fra forms undersøkelser til ledelse og 
eksamensforberedelser. 
IIK: ULGM der Vi bla. rantet litt om problemet med kontrakter for tillitsvalgte på IIK. 

Fått nytt navn på studiet. Purret på studieprogramråd. Vært med på å planlegge litt 

sosiale initiativer for studentene i eksamensperioden. Hatt eksamen. Møte med 1. og 

2. klasse master. Skrevet/testet prosjektoppgave master. 

IIK Gjøvik: Kvalitetsseminaret 2023 - MYE bra diskusjon med IIK og IDI på Gjøvik. 

Alle ledd, fra KTV til instituttleder, er med i diskusjonen, og man får høre hva som 

rører seg og det er lavterskel for å ta opp saker. Blæsta valg og stått på stand! Jeg 

og Marte sto på Halloween og hadde gresskarbøtte med masse godteri, det var 

populært. SP-møte & SP-julebord. ULGM IIK - masse gode diskusjoner. Til neste 

semester skal vi prøve å få etablert "oppstartsmøte" i januar, der instituttledelse og 

TVer får møtt hverandre og etablert godt samarbeid. Intromøte IIK/MIS - Vi har fått 

rekruttert en ny PTV for Master Information Security (MIS) i Gjøvik (Halleluja!!) og har 

hatt intromøte med de ansatte. Teachers meeting MIS - Deltok på Teachers 

meeting for MIS som studentrepresentant, sammen med PTV. De har ikke hatt så 

mye studentengasjement før, så det er gøy. Tillitsvalgtmøte IIK - Jeg og Marte skal 

holde møte for alle KTVer og PTVer på IIK Gjøvik i morgen, tirsdag! Har fått innvilget 

møtemat og fancy møterom, så vi gleder oss. 



LTV: Vært i praksis i 7 uker, så har ikke vært særlig mye på Gløs siden september. 

Men har vært i møte med Studieprogramrådet for LUR, møte med studentrådet 

Lektor og hatt Allmøte for valg av ny LTV. 

ITK: Åpent kontor. Studieprogram evaluering. Dialogmøter. Undersøkelser og valg! 

KTV møte skjer denne uka. 

IEL: Dialogmøte med ledelsen. Åpent kontor. Søkt om støtte til eksamensboost for 

1.klasse. Valgt ny ITV for IEL. Medarbeidersamtale. 

IMF: Møte med eksamenskontoret for å diskutere bruk av formeleditoren i Inspera. 

(Inspera skal forbedre/erstatte formeleditoren og var på jakt etter feedback). ULG 

møte. Møte med sentralt undervisningsutvalg. Emnet Levetidsanalyse bytter fra vår til 

høst, da det egentlig er et kult emne, men svært få tar det.  Kontortid. Drukne i 

prosjektinnleveringer i samtlige emner. 

OR-sak 33/23 – Velkommen til nye og forkortelser 
Presentasjon med navn, studie, institutt 
 
Luca, Beldig, ITV IEL 
Espen, Energi og miljø 2 årig, ITV IEL 

Hannah, Energi og miljø 5 årig, avtroppende ITV IEL 

Anam. Bachelor informatikk, ny ITV IDI 
Olav, digital Infrastructure and Cyber Security, ITV IIK 
Tuva, digital Infrastructure and Cyber Security,  avtroppende ITV IIK 
Vilde master cybersikkerhet datakommunikasjon, ny ITV IIK 
Kristin- konsulent for studentrådet  IE 
Mathea, bachelor matematikk, ny ITV IMF 
Johanne, master matematikk, avtroppende ITV IMF  
Helene, master fysikk og matematikk, avtroppende FTV 
Odd Arne, master kybernetikk og robotikk, FTV 
Magnus, Elsys, FTV  
Ingrid, Beldig, ny FTV 
Anders, Science and informatics, ITV IDI 
Andrea, master datateknologi, IDI 
Helle, lektor realfag, avtroppende LTV 
Olav, lektor realfag, ny LTV  
Hanna, digital transformasjon, avtroppende ITV IDI 
Kjartan. Elsys, avtroppende ITV IEL 
Jonas, kybernetikk og robotikk, ny ITV ITK 
Maiken, kybernetikk og robotikk, avtroppende ITV ITK 
Emil, kybernetikk og robotikk, ITV ITK 
Peder, kybernetikk og robotikk, ITV ITK 
Henrik, Elsys, ny ITV IES 
Matias, master fysikk og matematikk, IMF 
Birgitte, bachelor digital infrastruktur og cybersikkerhet, ny ITV IIK G 
Eline, bachelor digital infrastruktur og cybersikkerhet, ITV IIK G 
Marte, bachelor digital infrastruktur og cybersikkerhet, avtroppende ITV IIK G 
Per, bachelor elektro, ITV IES G 
Sofia, bachelor dataingeniør, IDI G 
Erik, bachelor elektro, ITV IES 



Kristoffer, bachelor automatisering, avtroppende IIR 
 
 

• IE – Fakultetet for informasjonsteknologi og elektroteknikk 
• FTV – Fakultetstillitsvalgt 
• ITV – Instituttillitsvalgt  
• LTV – Lektortillitsvalgt 
• PTV - Programtillitsvalgt 
• LG - Ledergruppemøter 
• IE-utdanning – Nestledere for utdanning 
• SU – Studieutvalget  
• AU – Ansettelsesutvalget/ Arbeidsgruppa 
 

  
 
 
 
 
 
 
 



OR-sak 34/23 – Undersøkelse for studentansatte 
Helene orienterte om saken. Status per nå. Skal være sendt ut til alle institutt, litt 
usikker på IIR. Ser Rom for forbedring. Får likevel mye nyttig informasjon ut av det. 
Frist 1.desember. Rapport på nyåret. 

  

   

 

  
OR-sak 35/23 – Rom i eksamenstiden 
Helene orienterte om saken. Dere kan be om å få tilgang til rom som er ledig i 
eksamensperioden.  

Diskutert tidligere: gå til teams -> filer -> areal IE -> eksamensrom  

 
OR-sak 36/23 – Studentvalget H2023 
Odd Arne orienterte om saken. Fortsatt valg der folk ikke er registrert riktig. Eks. IEL 
og IMF 
Bra rekruttering – 6/11 valg med konkurranse. Allmøte kan være et godt verktøy. 

• Valg-oppslutning: 
• FTV Siving: 5.15% 
• FTV Ing: 5.16% 
• ITV IDI: 3.56%  
• ITV IEL: 8.16% 
• ITV IES: 7.32% 
• ITV IIK Trondheim: 13.24% 
• ITV IIK Gjøvik: 8.75% 



• ITV IIR: 12.29% 
• ITV IMF: 7.04% 
• ITV ITK: 10.68% 
• LTV: 34.11% 

 
Innspill: 

• Tilbakemelding om at ikke alle har fått stemt selv om de er registret riktig. 

• FTV-ene vil ta opp dette med valgstyre. 

• Alle ved samme institutt kan stemme uavhengig av studieby. 
 
OR-sak 35/23 – Rom i eksamenstiden 
Helene orienterte om saken. Dere kan be instituttet om å få tilgang til rom som er 
ledig i eksamensperioden. 
 
SR-sak 36/23 – Opptak 
Odd Arne presenterte saken. Har forsøkt å få inn opptak som hovedregler i alle 
emner på IE. Sendt ut en oppfordring til undervisere på Fakultetet IE 08.10.23. 
 
 

 
 
Har dere opplevd at flere forelesere har tatt i bruk opptak? 
Har diskursen rundt opptak økt blant studenter eller tilsette? 
Innspill: 

• IMF og ITK har ikke opplevd noen endringer. 

• IEL, det er ikke nødvendigvis tilrettelagt for opptak. Kan ikke selv delta i et 
emne og savner tilgjengelig opptak av undervisningen. Skulle gjerne vært gjort 



om til et vedtak. Strengere krav i enkelte emner hvor det er flere studenter fra 
flere studieprogram. 

• Ved semesterstart oppfordrer vi at de tillitsvalgte tar kontakt med emne-
ansvarlig. 

• IDI har fått tilbakemelding fra forelesere at de ønsker ikke å gjøre opptak. 

• IIK 2 ulike fag, hvor det ene faget er god oppslutning og det er opptak. Mens 
det andre faget er det ikke oppmøte og ikke opptak. 

• Inntrykk at flere forelesere ikke er interessert.  

• Det er ikke en grense for hvor mange som deltar på undervisning. 

• Ved mindre grupper bør det være opptak. Leksjoner kan være positivt. 
 

FTV-ene vil ta med innspillene videre i evalueringsmøte med utdanningsledelsen 
på fakultetet IE. 

 
SR-sak 38/23- Rapport om Kunstig intelligens 
Magnus presenterte saken. Arbeidsgruppe på IE har laget en rapport om AI. 
Omhandler bruken av KI tilknyttet undervisning og ved bachelor/master -oppgaver og 
eksamen. Det er utarbeidet et deklareringsskjema. 
 
Hvordan bør emner ta i bruk KI? 
Rettferdig å kreve at student må gjøre rede for bruken av KI i vurderinger? 
Er reglene på NTNU om KI kommunisert godt nok ut til studentene? 
Innspill: 

• Det er ikke kommunisert godt nok til studentene hvordan kunstig intelligens 
kan brukes. Forelesere har heller ikke en felles oversikt. 

• Som studentassistent på IDI opplever man en endring i oppgaveretting. 

• Rapporten som er utarbeidet skal gi klare retningslinjer for ansatte og 
studenter. 

• IIK, Forelesere har laget løsningsforslag med AI som studentassistener ikke 
kan hjelpe sine medstudenter med. 

• Rapporten er sendt ut til instituttene. 

• IMF har ikke fått informasjon om rapporten og det er forbudt å bruke AI i 
matematikkundervisningen. Forelesere bruker det til nye øvingsoppgaver. 

• På IE-utdanning ble rapporten presentert for prodekan for utdanning Marit 
Reitan og hun var positiv til at skjema kan implementeres i Inspera. Ikke alle 
fakultet er enig. 

• Studenter frykter for at det skal gå utover karakterene ved bruk av kunstig 
intelligens. 

• Finnes det informasjon om dette?  FTV-ene tar kontakt med IE-utdanning. 

• Bør ikke tas i bruk før sikkerhetshensyn er på plass.  

• Studenter frykter for at det skal gå utover karakterene ved bruk av kunstig 
intelligens. 

• Det er enighet på fakultetet at det ikke skal gå utover karakterene. 
 
OR-sak 39/23 – Erfaringsoverføring 
Magnus presenterte saken. Viktig at avtroppende tillitsvalgte har erfaringsoverføring 
med nyvalgt. Anbefaler å avtale et møte før nyttår hvor det viktigste gjennomgås: 

• Hvem er hvem? 

• Hvem kan kontaktes for hva? 



• Kjekt å vite. 

• Skrive videre på erfaringsskrivet 

• Skal sendes til kristin konsulent før eksamensperioden, frist 26.nov 

• Ta kontakt med ITV-ene og FTV-ene eller konsulenten hvis spørsmål oppstår. 
 
 
Eventuelt 
Vannflasker SR-IE  
Dere kan komme innom å hente vannflaske med logo på kontoret vårt på Berg. 
 
PTV våren 2024 
Husk å skaffe PTV til neste semester 

• LTV 

▪ Lektorutdanning i realfag 
• IMF 

▪ Bachelor i matematiske fag 
▪ Årsstudium i mattmatiske fag 

• FTV 

▪ Forkurs  
• ITK:  

▪ Kybernetikk og robotikk  
• IEL: 

▪ Elektrifisering og digitalisering 
▪ Master i energi og miljø 5-årig 

• IIK: 
▪ Digital infrastruktur og cybersikkerhet 
▪ Master in information security 

• IIR:  
▪ Master i smulering og visualisering 
▪ Automatisering og intelligente systemer 

• IDI: 
▪ Dataingeniør Gjøvik 
▪ Master i digital samhandling 
▪ Bachelor informatikk Trondheim 

 
Møtekritikk: 

• Effektivt møte. 

• Møte fungerte godt digitalt. 

• Positivt med felles møte i Gjøvik og lyden var god. 

• Døra til møterommet er utfordrende. Ta med dørstopper neste gang. 

• Bra første møte.  

• Gode diskusjonssaker. 

• Gleder oss til å delta på studentrådsmøtene neste semester.  
 


